
PROTOKOLL nr 9
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion den 5/4 1976.

Närvarande: Roland Erixon, vice ordf., 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Axel M. Murray, (§§ 120 - 123) 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, sekr;

från kansliet: Bo Andersson.

§ 120: Föredragning av protokoll:
Sammanträdet, som öppnades av Roland Erixon, godkände före

liggande dagordning.
Protokoll nr 8 av den 22.3.76 föredrogs utan kommentarer till 

§§ 100 - 104 gällande ishockey. Anmäldes skrivelse från Ulf Adelsohn, att 
han ej kunde infinna sig till sammanträdet med ÖS den 14/4 men att han 
med Rudolf Walldén och Roland Erixon avtalat om möte för överläggningar 
den 22/4. Beslöts att ÖS-sammanträdet den 14/4 äger rum programenligt.

I fråga om övriga punkter i protokollet nr 8 redogjordes för 
gjord uppföljning av fattade beslut. Härefter godkändes protokollet för 
senare justering av föreningsordföranden.
§ 121: Fortsatt nedgång i bingo:

Redogjorde Reine Gustafsson för redovisning för januari 
månads bingospel med följande siffror:

Skärholmen 3.000:-
Domino I minus
EPA/Odenplan 7.300:-
Siffrorna innebär en snabbare nedgång än tidigare kalkyler.

§ 122: Klubblokalens låsning:
Diskuterades åtgärder till förhindrande av att obehöriga 

tar sig in i klubblokalen som värmestuga etc. i samband med matcher på 
Stadion och därvid utsätter lokalen för en ej önskvärd nedslitning. Som 
ett alternativ till att kaffetörstande medlemmar skall ges tillfälle 
komma inomhus föreslog Rolf Theblin att gamla fäktsalen skall utnyttjas 
och att förslagsvis Supporterklubben får uppdraget att svara för rusthållet 
och kanske få någon vinst på sådan servering.

Ett utbyte av lås, även polislåset, uppdrogs åt Hilding Löv
dahl att förbereda. Den stora floran av legala och illegala nycklar, som 
nu är i rörelse, föreslogs stoppas genom införande av en enda huvudnyckel. 
Berörda parter, framför allt fotboll, bandy och ishockey, skall hållas 
informerade om tilltänkta åtgärder.
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§ 123: Klagomål i boxning:

Till att undersöka i vad mån klagomål mot ledningen vid box- 
ningsträningen från en aktiv medlem hade fog för sig utsågs Hilding Lövdahl. 
Denne orienterade om att en grupp tillhörande AfroScandia beretts tränings- 
tillfälle i den nya lokalen och råkat i kollisionskurs i första hand med 
tränaren Torsten Almqvist. Som lämplig åtgärd rekommenderades att dra in 
tillståndet till träning och att i fortsättningen endast DIF-medlemmar (bland 
dessa dock den klagande boxaren med beskyllningar om rasims etc.) skall 
disponera lokalen.
§ 124: Vårträff:

Den enligt allmän uppfattning allt för länge uppskjutna träffen 
med ÖS-damer förordades trots det bistra ekonomiska klimatet äga rum av 
Reine Gustafsson, Beslöts att så skall ske i månadsskiftet maj/juni och 
förläggas till KF/Gröndals direktionsvåning, där förhoppningsvis ett över
komligt pris borde kunna påräknas,
§ 125: Fusion i basket:

Med utgångspunkt från den våg av basketentusiasm, som f.n. drar 
över Stockholm med omnejd, betonade Karl Lilieguist vikten av att DIF 
inte missade tåget. Åtskilligt talade för basket som den stora folk- och 
ungdomssporten, och även om dagens ekonomi krävde all möjlig slags åter
hållssamhet borde det finnas utrymme för att äntligen aktualisera ett 
upptagande av basket. Tillsammans med Liliequist hade Reine Gustafsson 
haft en överläggning med Blackebergs KFUM-klubb - vid mötets senare del 
även Rolf Theblin och Hilding Lövdahl närvarande - varvid framkommit att 
denna klubb slutat på en 8:e plats i div. II och nu ville följa andra 
mindre klubbars exempel (Brännkyrka till Hammarby) och alliera sig med 
Djurgården, som redan nu vissa spelare hade kontakter med och känsla för. 
Ekonomiskt hade Blackeberg hittills fått sin verksamhet att gå ihop och 
pretenterade inte på att genom anslag från DIF driva sin rörelse. Däremot 
räknade med stöd med kontakter etc. Nedläggning av vissa sporter, som var 
på väg ”ur tiden” eller sammanslagning av sådan, handboll t.ex. med basket, 
framfördes av Rolf Theblin som ett alternativ.

Beslöts fortsätta kontakterna med Blackebergsklubben (500 med
lemmar med bl.a. farmarklubbar) och att lägga ytterligare is på de ännu 
tidigare inledda kontakterna med KFUM/Central, vilken senare klubb ut
lovat inkomma med bokslut och budget. Reine Gustafsson uppdrogs att med 
Hammarby/Brännkyrka orientera sig om ekonomiska förutsättningar i branschen.
§ 126: Lotteri - lotto-mat:

Redogjorde Lennart Öberg för förhållanden kring ett som ”an
mälningslotteri” förekommande lotter i Skärholmen, där viss osäkerhet 
rådde kring tillståndsgivningen.

Kaj Alm meddelade, att lotteriet, som senast hade redovisats 
med en nettobehållning på kr. 2.409:-, handhafts av bowling- och fotbolls- 
sektionernas ungdomsavdelningar, vilka fått tillgodogöra sig uppgivet 
belopp.

Då lotteriet skett utan insyn och utan tillstånd från Över
styrelsen, fann Rolf Theblin det motiverat med stark kritik mot de an
ordnande parterna och på vilka lösliga grunder både detta och kanske 
andra tillfälliga lotterier kunde ske i DIF:s namn.

Det diskuterades efter vilka linjer denna lotteriform, lotto-mat,
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skall fortsätta och om möjlighet för andra sektioner färefanns att få 
motsvarande förmåner» Då utrymme i Skärholmen fanns för endast de två 
nuvarande apparaterna, diskuterades inköp av ytterligare apparater med 
placering på andra lokaler.

Härefter äskade Kaj Alm att tillstånd skulle sökas för lotto
mat gällande 15.000 kr. för bowling och 10.000 kr. för fotboll. Lennart 
Öberg utsågs att vara föreståndare.

§ 127: Utlandsresa i bordtennis för 10.000 kronor:

Sedan det av Bo Andersson mera i förbigående anmälts, att 
bordtennissektionen gett honom vissa arbetsuppgifter i samband med en 
resa till Israel, framkom att utflykten skulle kosta sektionskassan i 
runt tal 10.000 kronor. Såsom kontaktman för sektionen upplyste Rolf 
Theblin om att han på intet sätt underrättats om resan och ej heller 
att något sektionsprotokoll tillsänts honom med orientering i ärendet.

Beslöts att med skärpa för sektionsstyrelsen påtala dess 
skyldighet att hos Överstyrelsen söka tillstånd för större ekonomiska 
engagemang i enlighet med bl.a. vid Förtroenderådet träffad överens
kommelse. Inte minst underlåtandet att hålla kontaktmannen orienterad 
i detta ärende bedömdes som betänktligt mot bakgrund av en tidigare 
ekonomisk transaktion bordtennis/konståkning , som då måste underkännas 
av OS. Beslöts att dels kontaktmannen anmäler vad som förevarit vid 
dgaens ÖS-sammanträde i detta ärende dels att skrivelse ävenledes utgår 
till sektionsstyrelsen.
§ 128: SM-anslag för slalom:

Anmälde Reine Gustafsson och Karl Liliequist, att de vid ett 
av slalomsektionen begärt sammanträffande underrättats om stora möjlig
heter för Benny Lindberg att hävda sig vid SM-tävlingarna i Sälen förut
satt att denne gavs tillfälle till ordentlig uppladdning i bl.a. Norge. 
Enligt gällande praxis vid SM-representation önskade sektionen ett bi
drag med kr. 1.200:- Dagens sammanträde beslöt bevilja beloppet.

De från slalomstyrelsen agerande, Bert Ackered och Lasse 
Pettersson, kunde meddela, att budgeten visat sig hålla inte minst genom 
egna insatser med lott-försäljning och att man såg framtiden i ljust 
genom bättre möjligheter i Blommensbergsbacken för Ackered att person
ligen medverka i dess läggning och skötsel.

Suzanne Dettner uttryckte sin glädje över vad som rappor
terats med tillägg, att hon i egenskap av kontaktman i slalom borde ha 
getts tillfälle att hållas underrättad.
§ 129: Fadder i fäktning:

Antecknades, att fäktsektionens styrelse ingått med skrivelse 
till SOK (Sveriges olympiska kommitté) att denna måtte utse Leif Högström 
som ett av enskilda företag sponsat s.k. fadderbarn á kr. 5.000:- för 
att möjliggöra för denne att träna ännu rationellare inför OS i Montreal. 
I nuvarande läge var Högström beroende av extraknäck som gymnastiklärare 
och hindrades därmed till många betydelsefulla träningstimmar i fäkt
salen.

I samband med DIF:s arrangerande av SM 5-6 juli 1976 beslöts 
medge sektionen begärt tillstånd att få disponera ett antal av föreningens 
förtjänstmedaljer i silver och brons för utdelning såsom pri ser. Ut
delas utan föreningens band .
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§ 130: Omgestaltning av kanslilokalerna:

Redogjorde Rolf Theblin, Reine Gustafsson och Bo Andersson 
för omgestaltning av kanslilokalerna för att möjliggöra för den från AMS 
väntade extra kanslisten. Förslaget godkändes i princip och åt Gustafsson 
uppdrogs att till sammanträdet den 14/4 återkomma med förslag till nytt 
möblemang i mellanrummet 1 tr. upp.
§ 131: Supporterklubben med önskemål i fråga om klubbmärke:

I de nya aktiviteter, som Supporterklubben engagerat sig i fram
för allt genom stöttning åt ishockeyn (insamling av medel) och fotbollen 
(programförsäljning via flickor utanför Stadion etc.) förelåg en fram
ställning från ordf. Sven Öberg att få uppsätta S-klubbens emblem som pen
dang till DIF:s stora märke på ena gavelväggen i nedre klubblokalen. Det 
anmäldes, att det senare märkets vidlyftiga format inte riktigt gick in i 
miljön och borde bytas mot en mindre storlek. Därmed ansågs förutsätt
ningar finnas för att ge S-klubben önskat tillstånd att ”få visa sig” med 
ett märke av ungefär samma format.

Det anmäldes, att S-klubben också arbetar för att få fram en 
lokalvårdare (städare), som under Hilding Lövdahls överinseende kan tänkas 
svara för den dagliga städningen och skötseln av hela lokalen.
§ 132: Bingo-besked till samtliga sektioner:

Efter ytterligare redogörelse om bingosituationen (se § 121)
av Kaj Alm framstod som en klar nödvändighet att underrätta samtliga sek
tioner om att de fr.o.m. den 1/4 1976 måste räkna med att några bingoanslag 
ej längre vore att påräkna. Uppdrogs åt Alm att så skonsamt som möjligt 
handha denna information.
§ 133: Rapport från sektionsfronterna:

Anmälde Kaj Alm, att bowling-ettans kamp i div. II för att vinna 
promotion till div. I så när lyckats men tre (3) pinnar saknades när allt 
var över och därmed blir det ytterligare ett år i tvåan.

I fråga om konståkning redogjorde Karl Liliequist för hurusom 
man för dyra pengar förlängt sin säsong med fortsatt träning april/maj i 
nya konstishallen vid Isstadion/Johanneshov efter samma grunder som i fjol 
och i enlighet med uppgjord budget. Inför sektionens årsmöte syntes två 
fraktioner strida om styrelseposterna.

Från fotbollssektionen anmälde Johan Björkman önskemål om med
verkan och godkännande av en ”italiensk klubbfana á la Milan AC” att säljas 
vid de allsvenska matcherna till ett pris av 15.-20 kronor. Sektionen hade 
preliminärt bundit sig för inköp av 1.000 dylika flaggor. Då artikeln ej 
direkt kunde ingå i sortimentet av souvenirer uppdrogs åt fotbollens eget 
folk att marknadsföra flaggan.

Anmäldes årsmöte i bandy tisdagen den 27 april kl. 19.00 på Stadion.
Rapporterade Reine Gustafsson en begäran från bobsleighsektionen 

att få träffa ÖS för att diskutera ekonomiska ting. Kontaktmannen föreslog 
att ett symboliskt anslagssbelopp på kr. 1.000:- borde finnas med i dis
kussionen med hänsyn till att sektionsmedlemmarna själva tvingas engagera 
sig med c:a 20.000 kronor pr år i verksamheten. Uppdrogs åt Reine Gustafs
son och Karl Liliequist att svara för kontakten och utan någon tusenlapp 
i bakfickan förutsättningslöst diskutera sektionens problem.
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§ 134: Inför årsmötet:
Föreslog Lennart Öberg att årsmötes-lokal skulle tingas 

på Fältöversten oavsett att dag i november ännu ej fastställts för 
detsamma. Då 85-årsprägel skulle ges årsmötet ifrågasattes dock om inte 
en praktfullare lokal borde ifrågakomma och att därför f.n. någon re
servering på Fältöversten ej skulle ske. Uppdrogs åt Öberg till Stadion 
hemtaga de PR-affischer, som krävde en översyn för nytt uppsättande:
§ 135: Överklagande om Cora:

Anmälde Kaj Alm en av honom jämte L.M. Wester till Lotteri
nämnden den 2/4/76 ställd skrivelse med anmälan av besvär över Läns
styrelsens avslag på Cora-bingoalliansens ansökan om rätt att få anordna 
bingospel.
§ 136: Fotbollskontrakt á la USA:

Anmäldes från fotbollssektionen ett kontrakt gällande 
Kjell Samuelssons spel i San Jose Earthquakes med begäran om översätt
ning och översändande till Notarius Publicus genom kansliets försorg.

§ 137: Frikort till Råsundastadion:
Överlämnade Bengt Lindbergh ett mindre antal frikort 

till Fotbollstadion för ÖS:s disposition, I avvaktan på föreningsordför
andens aktion för anskaffande av en total uppsättning kort ”bordlades” 
de överlämnade entrékorten,
§ 138: Utbetalningar:

Föredrogs förteckning över huvudkassans utbetalningar 
pr den 29/3 1976 med kr. 99.130:81 och pr den 5/4 1976 med kr. 37.918:56.

Som större poster antecknades: boxning hyresbidrag 1.400:-, 
slalom anslag 2.500:-, ishoxkey tränarebidrag 3.775:-, tjänstedata med
lemsreg. 2.641:50, drätselnämnden Stadionhyror 2.112:21, fotbollssek
tionen planhyror återb. 10.000:-, ishockey dito 54.225, Carefjells 85-
årsdagen 1.716:75, postverket utsändn. krav årsavgifter -76 1.450:-,
Hammarby bingo dec. 75 8,151:45, Reymersholm dito 1.811:40, bordtennis
sektionen 4.000:-, konståkningssektionen 4.000:- allt pr den 29/3 
Mervärdesskatt 1.010:-, div, fakturor 2.422:58, slalomsektionen 1.200:- 
och CEO-Tryck 36.718:56 (Djurgårdaren).
§ 139: Ekonomisk utveckling under 5-årsperiod:

Förelades av kansliet gjord tablå över den ekonomiska utvecklingen 
under senaste 5-årsperioden gällande föreningens ”tunga delar”. Blir 
föremål för behandling vid kommande sammanträde.

Justeras: Vid protokollet:

(Roland Erixon) (Karl Liliequist)


